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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد عزیز: استاد گرامی چند روز قبل در کانالتان کلیپی از استاد رحیم پور ازغدی

گذاشته بودید با عنوان کربلا حسینی بی زینب کبری سلام االله علیهما. بنده و دوستانم گروهی در ایتا

تشکیل دادیم که قصد داریم به صورت تخصصی به امر تبن خون شهدای جبهه مقاومت بپردازیم.

تولید محتوا برای فضای مجازی و پیشنهادهای عملی در فضای حقیقی داشته باشیم و در کانال «قیام

زینبی (س)» منتشر کنیم. خواستم نظر شما را در مورد این کار بدانم و اگر پیشنهادی داشتید مطرح

فرماد. نکته دیگر جملات و عکس نوشته هایی تولید میشود که شاید برای اولین بار است و ترس از

اشتباه و انحراف وجود دارد، این ترس را چکار کنیم؟ به عنوان مثال نظرتان با این جمله چیست: «نماز

بی جبهه مقاومت، نماز نیست، صرفا یک عادت است.» یا جمله «جبهه مقاومت، تنها پرچمدار توحید

در زمانه ما» با تشکر فراوان از شما استاد عزیز. التماس دعا

متن پاسخ

 باسمه تعالی: سلام علیکم: بحمداالله با نظر به وجدان تاریخی که با انقلاب اسلامی برای شما و امثال

فرزندان انقلاب پیش آمده؛ به لطف الهی ذیل اشارات رهبر معظم انقلاب، کار را جلو خواهید برد و

نباید در این موارد چندان دغدغه داشت به همان معنایی که جناب عطّار میفرمایند: «تو پای به راه در

نِه و هیچ مپرس / خود راه بگویدت که چون باید رفت». موفق باشید


